
 

Forum Samenleving – 22 september  

 

Agendapunt 6 Jeugdzorg 

Voorstel om de IB brieven jeugdzorg onder punt 6 te behandelen en niet onder punt 14. Als forum 

niet akkoord hierover is dan zijn deze vragen voor punt 14. 

 

IB 20.087 

• Er zijn afspraken gemaakt over ongedekte kosten jeugdhulp – Hoe wordt er omgegaan met 

uitgestelde hulp als inkomstenderving al wel is betaald? 

• De afspraken zijn tot 1 juni. Zijn er ook nieuwe afspraken gemaakt voor na deze datum? 

• Hoeveel aanspraak is er gedaan door jeugdhulpverleners op deze regeling? 

IB 20098 

• Waarom zijn er tijdens de corona crisis geen digitale overlegtafels geweest om tot een 

volwaardig akkoord te komen in plaats van een pragmatisch akkoord? 

• Door in 2021 toch p*q financiering in te zetten i.p.v. resultaatfinanciering wordt niet aan de 

kaders van het regionaal inkoopkader voldaan. De wethouder geeft aan dat de H10 en de 

jeugdaanbieders dit samen pragmatisch hebben besloten. Waarom zijn de raden hier niet bij 

betrokken geweest?  De raden zouden hier akkoord voor moeten te geven omdat het resultaat 

niet aan de kaders voldoet en er ook een fors hogere budget nodig is?  

• Wordt het door een ontwikkelovereenkomst en een resultaatovereenkomst niet nodeloos 

gecompliceerd en bureaucratisch waardoor de lastendruk verder toeneemt? Zeker voor de 100 

kleinere vrijgevestigde aanbieders, maar zeker ook voor de gemeentes zelf. 

IB 20110 

• In deze IB worden er een groot aantal maatregelen besproken die gericht zijn op het verkrijgen 

van inzicht, maar u geeft daarbij ook aan dat er nog weinig is te melden over afname cliënten en 

verschuiving zorgproducten. Sterker de kosten zijn weer verder opgelopen! Het lijkt er op dat we 

nog steeds geen goed zicht hebben op de ontwikkelingen. In Zoetermeer krijgt de raad een 

bestuurlijke monitor Jeugd waarin trends en kostenontwikkelingen wel duidelijker zijn 

weergegeven. (Ik heb deze als bijlage toegevoegd). In Rijswijk zouden we dit inzicht toch echt ook 

beter willen hebben op basis van de ontwikkelingen in de declaraties.  Kunt u zo’n overzicht ook 

voor Rijswijk maken zodat we op basis van die foto veel beter het resultaat van de maatregelen 

kunnen monitoren?  
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